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Rada Miejska w Białaczowie 

Radni-Sesja 

RO.0002.2.2025 

Protokół Nr XV/15/2025 

 

XV Sesja Rady Miejskiej w Białaczowie w dniu 28 lutego 2025 pod przewodnictwem 

Radnego Waldemara Świtkowskiego – Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Białaczowie. 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Białaczowie (sala konferencyjna), ul. Piotrkowska 

12 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2025 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:01 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marcin Bąk 

2. Dominik Bożek 

3. Stanisław Józwik 

4. Artur Kołodziejczyk 

5. Elżbieta Krajewska-Al-Khouri 

6. Włodzimierz Kupis 

7. Lidia Nowak 

8. Marzanna Paduszyńska 

9. Marcin Pawłowski 

10. Zdzisław Prusek 

11. Ewa Skalska 

12. Piotr Szymczyk 

13. Waldemar Świtkowski 
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14. Bartłomiej Taczykowski 

15. Zbigniew Trębarczyk 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Świtkowski – otworzył XV Sesję Rady Miejskiej w 

Białaczowie. Na podstawie listy obecności radnych Przewodniczący stwierdził, iż Rada 

Miejska w Białaczowie władna jest do podejmowania decyzji – obecnych 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XIII i XIV Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 

4. Wręczenie nagród za wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym. 

5. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Opocznie za 2024 rok. 

6. Sprawozdanie Komendy Powiatowej Policji w Opocznie o stanie bezpieczeństwa 

na terenie gminy Białaczów za 2024 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Białaczowie za 2024 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań za 2024 rok. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Białaczów. 

10.  Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady za 2024 rok. 
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11.  Informacja Burmistrza Białaczowa na temat działań podejmowanych między 

sesjami. 

12.  Zapytania i Interpelacje Radnych. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Opoczyńskiego. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Białaczów na 2025 rok. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka, opłaty 

dodatkowej za wydłużony pobyt dziecka, maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie w Klubie Dziecięcym „MALUCH” w Białaczowie. 

16.  Podjęcie zmieniającej uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Białaczowie. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej 

na 2025 rok. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Białaczów na lata 2025-2027. 

19.  Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Białaczów na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy kanalizacji sanitarnej do 

nieruchomości. 

20.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Białaczów, Kuraszków, 

Miedzna Drewniana, Parczów, Parczówek, Petrykozy, Radwan, Sędów, Skronina, 

Sobień, Wąglany, Zakrzów i Żelazowice, w gminie Białaczów – etap I. 

21.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Białaczów na 

rok 2025. 

22.  Zapytania i wolne wnioski. 

23.  Zamknięcie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 
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3. Przyjęcie protokołów z XIII i XIV Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował że protokoły z trzynastej i czternastej sesji 

były wyłożone do wglądu jak również przesłane Radnym na aplikację eSesja oraz 

dostępne na Portalu Mieszkańca. Przewodniczący zapytał czy są uwagi bądź pytania w 

sprawie przyjęcia przedmiotowych protokołów. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z XIII i XIV Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej Taczykowski, Zbigniew 

Trębarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Zdzisław Prusek 

 

4. Wręczenie nagród za wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Burmistrz Gminy Białaczów, w imieniu Samorządu 

Gminy Białaczów, złożyli serdeczne gratulacje oraz wyrazy uznania za wybitne 

osiągnięcia sportowe w 2024 roku w dyscyplinie Karate Kyokushin. Szczególne 

wyróżnienia otrzymali: zawodniczka Joanna Sielska, która zdobyła I miejsce w kategorii 

Kumite Juniorki Młodsze -50 kg w Mistrzostwach Polski PZK Juniorów Młodszych Karate 

Kyokushin, jej brat Adam Sielski, który zajął III miejsce w kategorii Kumite Młodzicy 40-

45 kg w Pucharze Polski Karate Kyokushin, oraz trener Mateusz Garbacz, Prezes 
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Koneckiego Klubu Karate Kyokushin – który z powodów zawodowych nie mógł 

uczestniczyć w dzisiejszym posiedzeniu.  

Burmistrz Barbara Goworek wręczyła Joannie Sielskiej i Adamowi Sielskiemu nagrody 

za zdobycie wysokich miejsc we współzawodnictwie sportowym. 

Szczegółowe informacje dostępne są pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82ac

zowiea-a28alutegoa2025.htm 

 

 

5. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Opocznie za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan W. Świtkowski - poinformował, że Komendant 

Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Opocznie przedstawił na wspólnym 

posiedzeniu komisji sprawozdanie z działalności jednostki za 2024 rok. Dokument ten 

został również wcześniej przekazany radnym w formie elektronicznej. 

Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego sprawozdania. 

Sprawozdanie za 2024 rok KP PSP Opoczno - stanowiące załącznik nr 3 do protokołu. 

Sprawozdanie roczne za rok 2024 Komendanta Zarządu Oddziału Gminnego ZOSP RP 

w Białaczowie – stanowiące załącznik nr 4 do protokołu. 

 

6. Sprawozdanie Komendy Powiatowej Policji w Opocznie o stanie 

bezpieczeństwa na terenie gminy Białaczów za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan W. Świtkowski - poinformował, że Komendant 

Komendy Powiatowej Policji w Opocznie przedstawiła na wspólnym posiedzeniu komisji 

sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Białaczów za 2024 rok. 

Dokument ten został również wcześniej przekazany radnym w formie elektronicznej. 

Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego sprawozdania. 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
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Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Opocznie o stanie bezpieczeństwa 

na terenie Miasta i Gminy Białaczów w 2024 roku - stanowiące załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Białaczowie za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan W. Świtkowski - poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji Kierownik MOPS przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białaczowie za 2024 rok. Dokument ten 

został również wcześniej przekazany radnym w formie elektronicznej. Radni nie wnieśli 

uwag do przedmiotowego sprawozdania. 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białaczowie za 

2024 rok - stanowiące załącznik nr 6 do protokołu. 

 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan W. Świtkowski - poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji Kierownik MOPS przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań z 

zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby związane z ich realizacją za 2024 rok. 

Dokument ten został również wcześniej przekazany radnym w formie elektronicznej. 

Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego sprawozdania. 

Sprawozdanie roczne z realizacji zada z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań za 2024 rok - stanowiące załącznik nr 7 do protokołu. 

 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Białaczów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan W. Świtkowski - poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji Pracownik ds. oświaty przedstawiła sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Białaczów. Dokument ten został również 

wcześniej przekazany radnym w formie elektronicznej. Radni nie wnieśli uwag do 

przedmiotowego sprawozdania. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za 2024 r. - stanowiące załącznik nr 8 do protokołu. 

 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Świtkowski - poprosił o przedstawienie  sprawozdań 

z działalności Komisji Rady Miejskiej za 2024 rok Przewodniczących Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji – Pan Dominik Bożek – 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok  – stanowiące załącznik nr 

9 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia – Pani Marzanna Paduszyńska – 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji  za 2024 rok – stanowiące załącznik 

nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zdzisław Prusek – przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok  – stanowiące załącznik nr 11 do 

protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Gospodarki Gruntami – Pani Ewa Skalska – 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok – stanowiące załącznik 

nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan Marcin Pawłowski – 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok – stanowiące załącznik nr 

13 do protokołu. 
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Do przedstawionych sprawozdań Radni nie wnieśli uwag. 

 

11. Informacja Burmistrza Białaczowa na temat działań podejmowanych między 

sesjami. 

Informację z działań podejmowanych między sesjami złożyła Pani Barbara Goworek – 

Burmistrz Białaczowa.  

Pełna wypowiedź Burmistrza z działań podejmowanych między sesjami dostępna jest 

pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82ac

zowiea-a28alutegoa2025.htm 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Barbara Goworek 

- Radna Elżbieta Krajewska-Al-Khouri 

- Burmistrz Barbara Goworek 

Szczegółowa wypowiedź ww. osób dostępna jest pod linkiem:    

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82ac

zowiea-a28alutegoa2025.htm 

 

12. Zapytania i Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W Świtkowski – poinformował, że zgodnie z art. 24 

ustawy o samorządzie gminnym w sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować 

interpelacje i zapytania do Burmistrza na piśmie za pośrednictwem Przewodniczącego 

Rady. Treść interpelacji i zapytań jak również udzielonych odpowiedzi podawana jest do 

publicznej wiadomości.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Prusek 

- Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji Bartłomiej 

Taczykowski 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
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- Z-ca Przewodniczącej Komisji Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Stanisław Józwik 

- Burmistrz Barbara Goworek 

Szczegółowa wypowiedź ww. osób dostępna jest pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82ac

zowiea-a28alutegoa2025.htm 

 

  

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Opoczyńskiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opoczyńskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej 

Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

Uchwała nr XV/72/2025 - stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
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14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Białaczów na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Białaczów na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej 

Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

Uchwała nr XV/73/2025 – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka, opłaty 

dodatkowej za wydłużony pobyt dziecka, maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie w Klubie Dziecięcym „MALUCH” w Białaczowie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka, opłaty dodatkowej za 

wydłużony pobyt dziecka, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w Klubie 

Dziecięcym „MALUCH” w Białaczowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej 

Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

Uchwała nr XV/74/2025 – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

16. Podjęcie zmieniającej uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Białaczowie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie zmieniającej uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla radnych Rady Miejskiej w Białaczowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej 

Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

Uchwała nr XV/75/2025 – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 

Miejskiej na 2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej na 2025 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej 

Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

Uchwała nr XV/76/2025 – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Białaczów na lata 2025-2027. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Białaczów na lata 2025-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej 

Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

Uchwała nr XV/77/2025 – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Białaczów na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy kanalizacji sanitarnej do 

nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan W. Świtkowski - poinformował, że podczas 

posiedzenia komisji podjęto uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z 

budżetu Gminy Białaczów na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy kanalizacji 

sanitarnej do nieruchomości.  

Głos zabrała Zastępca Burmistrza Pani Marzena Patała, która przedstawiła autokorektę 

do projektu uchwały. Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowej uchwały. 
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- Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji Dominik Bożek– 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo 

omawiany i został zaopiniowany pozytywnie. 

Szczegółowa wypowiedź ww. osób dostępna jest pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82ac

zowiea-a28alutegoa2025.htm 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Białaczów na dofinansowanie kosztów budowy przyłączy kanalizacji sanitarnej do 

nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej 

Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

Uchwała nr XV/78/2025 – stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych 

Białaczów, Kuraszków, Miedzna Drewniana, Parczów, Parczówek, Petrykozy, 

Radwan, Sędów, Skronina, Sobień, Wąglany, Zakrzów i Żelazowice, w gminie 

Białaczów – etap I. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Białaczów, Kuraszków, 

Miedzna Drewniana, Parczów, Parczówek, Petrykozy, Radwan, Sędów, Skronina, 

Sobień, Wąglany, Zakrzów i Żelazowice, w gminie Białaczów – etap I. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej 

Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

Uchwała nr XV/79/2025 – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Białaczów na 

rok 2025. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji D. Bożek – poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały był szczegółowo omawiany i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie 

przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Białaczów na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Bąk, Dominik Bożek, Stanisław Józwik, Artur Kołodziejczyk, Elżbieta Krajewska-

Al-Khouri, Włodzimierz Kupis, Lidia Nowak, Marzanna Paduszyńska, Marcin Pawłowski, 

Zdzisław Prusek, Ewa Skalska, Piotr Szymczyk, Waldemar Świtkowski, Bartłomiej 

Taczykowski, Zbigniew Trębarczyk 

Uchwała nr XV/80/2025 – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

22. Zapytania i wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Prusek 

- Burmistrz Barbara Goworek 

Szczegółowa wypowiedź ww. osób dostępna jest pod linkiem: 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82ac

zowiea-a28alutegoa2025.htm 

 

23. Zamknięcie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Białaczowie. 

Wobec wyczerpania tematów Przewodniczący Rady Miejskiej Waldemar Świtkowski 

zamknął XV Sesję Rady Miejskiej w Białaczowie i podziękował wszystkim obecnym za 

udział w obradach. 

 

 

                                                                                                 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Białaczowie 

          Waldemar ŚWITKOWSKI 

 

 

Przygotowała: Anna Gołacka 

https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm
https://bialaczow.esesja.pl/transmisja/65333/xvasesjaaradyamiejskiejawabia%C5%82aczowiea-a28alutegoa2025.htm


  

 

17 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


